

# 主日学家庭反馈单

复活节的好消息

第2课

耶稣复活了!

写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个建议的活动来巩固课程内容，还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流，对你和孩子都会非常有益。



## 所学内容:

今天孩子学习到: 为什么复活节充满盼望和喜乐 - 因为我们纪念耶稣的复活。耶稣为我们的罪死在十字架上。然而, 三天之后, 祂奇妙地从死里复活。这好消息正是我们庆祝复活节的原因。(所使用经文: 马太福音 28:1-10)



## 牢记神的话语:

惟有基督在我们还作罪人的时候为我们死, 神的爱就在此向我们显明了。 -罗马书 5:8

在这一周里, 与孩子一起多背几遍这节经文。这将帮助他/她记住这节经文, 并加强他/她在课堂上所学到的。



## 亲子活动:

在耶稣被钉十字架并复活之前, 祂曾告诉门徒: 祂要为他们天上预备地方。请与孩子一起阅读 约翰福音 14:1-3。然后准备纸和铅笔, 帮助孩子画出一个简单的平面图, 想象在天国中理想的家会是什么样。可以问孩子: 这个家会有哪些房间? 每个房间可以做什么? 尽情发挥孩子的想象力。然后向孩子解释: 即使我们能想象到最美好的房子, 也远远比不上耶稣为我们预备的地方。最后, 用祷告结束活动: 感谢耶稣为我们舍命, 使我们将来可以与祂同在天上。



## 每日祷告:

亲爱的主, 我们满心喜乐地庆祝复活节, 纪念你从死里复活, 与我们同在。求你帮助我们跟随你, 不走黑暗的道路, 因为你就是道路、真理、生命。阿们。

# SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

*To parents:*

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



## **What We Learned:**

Today your child learned why the Easter season is filled with hope and joy—because we remember the resurrection of Jesus. Jesus died on the cross for our sins. However, three days later He miraculously rose from the dead. This Good News is why we celebrate Easter. (Scripture used: Matthew 28:1-10)



## **Words to Remember:**

**"But God demonstrates his own love for us in this: While we were still sinners, Christ died for us." Romans 5:8 NIV**

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help your child remember the verse but it will also help to reinforce what he or she learned during class.



## **Suggested Parent/Child Activity:**

Before Jesus died on the cross and rose again, He told His disciples how He was going to prepare a place for them in Heaven. Read John 14:1-3 with your child. Then grab some pencils and paper. Help your child draw a simple floor plan of what his or her ideal house would be like in Heaven. Ask your child which rooms he or she would include, and what he or she would like to do in each room. Just have some fun with your child's imagination. Then, explain that even our best idea for a place to live is nothing compared to what Jesus is preparing for us in Heaven. Finish the activity in prayer, thanking Jesus for giving up His life so we can live with Him someday in Heaven.



## **Daily Prayer:**

Dear Lord, it is such a joy to celebrate Easter, and to remember how You rose from the grave to live with us. Help us to follow You and not the ways of darkness, for You are the Truth, the Life, and the Way. Amen.